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Protokół z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 25 września 2019 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

2. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 25 września 2019 roku o godz. 1130 po stwierdzeniu kworum otworzyła  

i prowadziła Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Dorota Mikulska.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty bez uwag 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 6 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych  

i specjalnych mających siedzibę na obszarze Gminy Miasto Świnoujście, od dnia  

1 września 2019 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

dodatków do wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w tytule przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Sujka.  
Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Realizacja wychowania fizycznego w świnoujskich szkołach i placówkach. 

Informacja na temat stanu i potrzeb bazy sportowej w placówkach oświaty oraz dowozu 

dzieci na pływalnie w ramach zajęć szkolnych (pkt 8 planu pracy komisji). 
 

Informacje przedstawili Naczelnik Wydziału Edukacji oraz Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 5 – Informacja o współpracy przygranicznej szkół i przedszkoli z partnerem 

niemieckim. Stan i perspektywy rozwoju (pkt 10 planu pracy komisji). 

 

Informacje przedstawili Naczelnik Wydziału Edukacji oraz Zastępca Prezydenta Miasta. 

Dyskusja. 
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Ad. pkt 6 – Wolne wnioski.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Dorota Mikulska złożyła wniosek  

o szczegółowe rozpoznanie frekwencji, w II semestrze poprzedniego roku szkolnego,  

na zajęciach wychowania fizycznego we wszystkich placówkach w mieście. Kolejno 

poprosiła o sprawdzenie, czy organizacja dodatkowych zajęć dla uczniów do wyboru odbywa 

się w oparciu o rzeczywistą diagnozę. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk złożył wniosek, aby zwrócić się do Prezydenta Miasta lub Prezes 

Komunikacji Autobusowej Sp. z o.o., żeby wprowadzić bezpłatny przejazd komunikacją 

publiczną dla opiekunów, którzy jadą z grupą dzieci. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Dorota Mikulska zwróciła się  

do Naczelnika Wydziału Edukacji z pytaniem, dlaczego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym została wyłączona z użytkowania salka siłowa. Poprosiła przeanalizowanie 

tego tematu. 

 

Ad. pkt 7 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu Dorota Mikulska zamknęła posiedzenie Komisji w dniu 25 września 2019 roku  

o godz. 1255. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

    

Wiceprzewodnicząca 

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

 

Dorota Mikulska 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Flankowska  


